
 

 

 
 

 
 
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

 
Onsdag den 6. nov. 2019 KL. 17.00-19.00 

 

Mødelokalet på Søndre Skole 
 

 
 
 

 
Deltagere: 

 
Helle Wolder Christiansen, forældrerep.-SDR. Leif Johannsen, forældrerep.-MF10 
Anne Mette Værum, forældrerep.-SDR. Thomas Ullits, forældrerep.-MF10. 
Heidi Hejlesen, forældrerep.- SDR.  Lykke Hilfeldt, forældrerep.-SDR. 
Lilli Lindberg Larsen, TR-SDR.  Jens Bech Andersen, forældrerep.- SDR. 

Niels Nygaard Jensen, TR-MF10.  Ane Nørøxe, lærerrep. -SDR  
Sine Bjerregaard, 9.E. -SDR.   Olivia Villadsen, 9.C. -SDR:    
Nikolaj Soelberg, elevrep.- MF10  Jan Stigaard, konst. skoleleder 

 Torbjørn Fink Ebbesen, afd. leder- MF10    
 

  
 

 

Inviterede:  
 

Afbud: Thomas Ullits, Lilly, Anne Mette (orlov), Olivia Villadsen,  
Sine Bjerregaard, Heidi Hejlesen 
 

Dagordenen omfatter punkterne: 119-126. 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 



 

 

 
 

 
 
 

 
 

119. Velkommen (Helle - 5 min.) 
Ref.: Der blev orienteret om Anne Mettes orlov fra skolebestyrelsen, som er 
betinget af hendes midlertidige ansættelse på Hobro Søndre Skole. 

 
 

120. Godkendelse af referat (Helle - 5 min.) 
Ref.: Referatet blev godkendt 
 

121. Ryste sammen arr. for personalet. (JST- 15 min.) 
Ref.: På grund af mange nye ansættelser bliver der arrangeret et ”ryste 

sammen” arrangement for personalet.  
Skolebestyrelsen bakker op om arrangementet. 
 

122. Skole- Dagtilbud strukturforslag. (Helle-JST - 30 min.) 
Scenarie nr. 4 – udarbejdelse af høringsvar til FAG-MED udtales. Se bilag. 

Der har været afholdt møde i FAG-MED skole. Se særskilt udsendt bilag. 
Der er i høringssvaret fra FAG-MED omtalt en mulig besparelse ved at 
sammenlægge Bymarkskolen og Søndre Skole. Dette har ikke været drøftet 

med Søndre Skole - hverken på ledelses- eller bestyrelsesniveau. Der 
udarbejdes en kommentar fra skolebestyrelsen. 

Ref.: Der blev orienteret om sagen. 
  

123. Dialogmøde med politikerne (Helle - 15 min) 
Vi drøfter den dagsorden til mødet, der kommer ud inden bestyrelsesmødet.  
Ref.: Til dialogmødet skal vi sidde med vores makkerskoler. Vi skal diskutere de 

emner, som alle tre skoler har indsendt. Politikerne vil ikke rotere rundt denne 
gang, så det vil være de samme politikkere, som vi vil være sammen med hele 

mødet igennem. Deltagere fra Søndre Skole og MF10: Helle, Leif, Torbjørn, Jan, 
Niels 
 

124. Røgfri skoletid. (JST - 20 min.) 
Politikkerne overvejer at indføre røgfri skoletid. – se bilag.  

Ref.: Skolebestyrelsen bakker op om forslaget. 
 
 

 
 

 
 
 

 
 



 

 

 
 

 
 

 

 
125. Orientering (JST-15 min.)  

a. Personalesituationen 
1. –Ledelse – se bilag. 

Arne Omar Sørensen vender tilbage som skoleleder for Søndre Skole og MF10 

pr. 1. december. 
2. – Ansættelse af tidsbegrænset lærer.  

Da Mette skal på barsel før (sygemeldt) 1. december som først antaget, 
forsøger vi, at få hendes vikar til at starte tidligere. 

3. - Ansættelse af ejendomsteknikker. 

Ny servicemedarbejder er startet. Stillingen er sat sammen af 
servicemedarbejdertimerne på MF10, samt at vi overtager 

servicemedarbejdertimer fra skoletandlægen og et plejecenter. Stillingen er på 
80 %. 
 

b. Evt. ekstraordinært valg til bestyrelsen. 
 

126. Eventuelt (Alle) 10 min. 
Punkter til kommende møder. 
Ref.: Internt økonomimøde kan medføre flere indkøb. Orientering om MF10 i 

fremtiden. 


